
Zápis z jednání dotační komise č.1 
 
Dotační komise zřízená rozhodnutím rady jako její poradní orgán se sešla na svém prvním 
jednání 11.5.2015 ve složení pí. Kapuciánová, Mgr. Vanická a Ing. Palhoun. 
Na úvod pí. Kapuciánová  vysvětlila novelu zákona č.250/2000 Sb., kterou se upravují 
pravidla poskytování dotací z územních rozpočtů. 
Vysvětlili jsme si instituty , kdy dotace je veřejnoprávní institut, kdežto dar je soukromo 
právní institut.. Oba instituty připadají v úvahu a je třeba rozhodnout podle charakteru 
prostředků. 
Rozdíl mezi individuální a programovou dotací: 
Programová – účel stanoví poskytovatel dotace, žadatel je vždy vázán účelem. 
Individuální  – účel prvotně určí příjemce dotace ve své žádosti, bez žádosti nelze dotaci 
poskytnout. 

Cíl dotací 
Komise se shodla na tom, že dotace mají sloužit podpoře sportovních, kulturních a jiných 
zájmových organizací, spolků a fyzických osob zastupujících neformální zájmová sdružení 
registrovaná v Borohrádku a podporující činnost co největšího počtu místních obyvatel bez 
rozdílu věku. Musí jít o organizace otevřené, umožňující vstup všem zájemcům o její činnost. 
Město jako poskytovatel dotace musí mít samozřejmě právo kontroly účelného využívání 
dotace a vyhodnocení činnosti organizace ve prospěch obyvatel Borohrádku. 

 
Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města 

Po prodiskutování podkladů ohledně dotací z jiných měst a semináře pořádaném MF se 
komise dohodla, že pí. Kapuciánová zpracuje návrh pravidel, který rozešle členům komise 
k případným připomínkám. Konečný text pravidel projedná komise na příštím jednání 
v pondělí 25.5.2015 ve 14 hod. a předá jej radě města ke konečnému rozhodnutí. 

 
Další činnost komise 

- komise se dohodla, že jednacími dny komise budou pondělky od 14 hod., 
- dalším úkolem komise bude vypracování bodového systému pro hodnocení 

poskytovaných dotací jednotlivým žadatelům. 
 
Zapsal Ing. Palhoun 
Rozdělovník: členové komise, starosta. 

 


